




**KEMENTERIAN PEMBANGUNAN LUAR BANDAR
PEJABAT KPLB(P) NEGERI SABAH
KENYATAAN SEMULA SEBUT HARGA**

Sebut harga ini terbuka kepada Kontraktor Bumiputera yang layak dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja berikut:-

BIL	BUTIR-BUTIR SEBUTHARGA	KELAYAKAN	TARIKH DAN MASA PENDAFTARAN	DOKUMEN TAKLIMAT DAN SEBUT HARGA	TARIKH DAN WAKTU TAWARAN DITUTUP
1.	KPLB.SH.240/2020/SBH27 BINA SEMULA JAMBATAN GANTUNG KG. KUMAWANAN , TAMBUNAN	1)- CIBD (SPKK) Gred G1 KATEGORI CE - CIBD (PPK) Gred G1 Pengkhususan CE21 - Sijil Taraf Bumiputera (PKK) ATAU 2)- PUKONSA KELAS F TAJUK I TAJUK KECIL 1 - Sijil Pengiktirafan Status Perniagaan Anak Negeri Sabah (KUHEAN) - CIBD (PPK) Gred G1	Pendaftaran secara dalam talian melalui: QR CODE:  ATAU LINK: https://forms.gle/vNt5QggG1YkMPNvm6 (pautan akan aktif pada tarikh dan masa pendaftaran sahaja) Syarikat WAJIB mempunyai E-MEL GMAIL untuk pendaftaran ini bagi MEMUAT NAIK SIJIL PPK, SPKK/PUKONSA, SIJIL TARAF BUMIPUTERA. Tarikh dan Masa Pendaftaran: 13 JULAI 2020 (ISNIN) 9.00 pagi hingga 5.00 petang	Dokumen taklimat dan sebut harga akan dikemukakan melalui e-mel kepada syarikat yang layak. Tarikh penghantaran melalui e-mel: 14 JULAI 2020 (SELASA)	Tarikh Tutup: 21 JULAI 2020 (SELASA) Waktu: Sebelum 12.00 Tengahari Bagi penghantaran melalui pos, sila alamatkan kepada: URUS SETIA PEROLEHAN PEJABAT KPLB (PERSEKUTUAN) NEGERI SABAH, TINGKAT 2, BLOK C, BANGUNAN KWSP, 88100 KOTA KINABALU, SABAH (NO.TEL: 088- 254 316/ 317) (KPLB.SH.240/2020/SBH27)

DIEDARKAN KEPADA KONTRAKTOR BUMIPUTERA

- Dokumen Taklimat dan Sebut Harga hanya dikeluarkan kepada kontraktor yang sah dan layak sahaja. PERAKUAN PENDAFTARAN KONTRAKTOR, SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN DAN SIJIL TARAF BUMIPUTERA DARI LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN MALAYSIA (LPIM / CIDB) / SIJIL PUSAT PENDAFTARAN KONTRAKTOR KERJA, BEKALAN DAN PERKHIDMATAN NEGERI SABAH (PUKONSA) hendaklah masih dalam tempoh sah laku sekurang-kurangnya 90 hari dari tarikh tutup.
- Setiap dokumen Sebut Harga hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bersaiz A3 atau A4 dan WAJIB menulis di sudut atas kiri muka hadapan sampul surat tersebut dengan Nombor Sebut Harga.
- Dokumen Sebut Harga yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul Surat berlakri ke dalam Peti Tawaran di :-
KEMENTERIAN PEMBANGUNAN LUAR BANDAR,
PEJABAT KPLB(P) NEGERI SABAH
BLOK C, TINGKAT 2, BANGUNAN KWSP,
88100 KOTA KINABALU, SABAH
- Dokumen Sebut Harga yang lewat diterima dan tidak lengkap tidak akan dipertimbangkan.
- Kerajaan adalah terikat menerima Sebut Harga terendah atau mana-mana Sebut Harga.



[Signature]